
Dagsorden bestyrelsesmøde Floorball Danmark den 11. januar 2023. 

 

Tilstede: Heidi Printzen, Claus Gormsen, Steen Houman, Lene Jakobsen, Carl Emil Clausen og Bjørn 

Kortegaard 

Afbud: Stine Dahl 

 

1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2) Valg af referent og ordstyrer 

Steen Houman valgt 

3) Godkendelse af seneste referat 

Godkendt 

4) Økonomi: 

Der kommer ikke en økonomirapport for 2022, da det er årsregnskabet der vil være dette. 

Underskuddet bliver på 1,0-1,2 mio mod et budget der sagde 56.000 i overskud. Den 

afgående direktør har skriftligt påtaget sig ansvaret. I sidste ende er det bestyrelsens ansvar   

Godkendt. 

5) Update struktur- og budgetmøde 

Materialet blev gennemgået, og 2023 bliver et meget stramt budget. U19 VM er en 

økonomisk usikker post. Skal regnskabet være i balance skal der sælges billetter og sponsor 

for 350.000kr. 

6) U19 VM 

Steen Houman gav kort opdatering. Under Final4 afholdes der møde for klubber i området 

for at aktivere billetsalg og sponsorsalg 

7) VM kval kvinder 

Der er et hold klar til VM kvalen, tak til de involverede klubber henover julen for at lykkedes 

med det. VM kval og et evt. VM skal være udgiftsneutralt for Floorball Danmark. 

8) MVP status 

Claus Gormsen er tovholder. Klubberne kan melde fejl og mangler ind på mvp@floorball.dk. 

Der vil komme en opdatering på hjemmesiden 

9) Kort orientering fra udvalg og sekretariat 

Cecilia Di Nardo har bedt om at blive fritstillet, hvilket er imødekommet efter 

overleveringen er kommet. Peter Hug vil blive opnormeret i tid og varetager flere 

administrative opgaver på området for de næste tre måneder. 

10) Ansættelse af ny leder 

Stine og Steen fortsætter proces og jobopslag kommer snart online 

11) Nyheder til at komme på hjemmesiden  

Vi vil forsøge at komme med nyheder løbende for at informere om udviklingen 

12) Salg af trailere og mobile baner. 

Trailere og mobilbaner vil blive sat til salg. Der er ikke blevet bookingsystem fra 

sekretariatet og udstyret er ikke blevet brugt.  

13) Update formandsmøde med DIF 

DIF indbyder 4-5 gange om året alle formænd fra Specialforbund. Steen orienterede om 

hvad der rører sig i DIF. Der vil blandt andet komme en undersøgelse om honorar til 



medlemmer af forbunds bestyrelse. Hos FD er der ingen honorar, betalt telefon eller 

internet. 

14) VM 2026 

Danmark har fået en henvendelse fra Finland, om at være medværter til herreVM 2026. Efter 

drøftelser og dialog med Finland, valgte Danmark at takke nej, da ressourcerne de næste år 

skal bruges til at stabilisere forbundet. FD er dog interesseret i på sigt at være (med)vært for 

et større arrangement.  
15) Eventuelt 

Floorball Danmarks formand Steen Houman blev kontaktet af IFF den 30. december, at Danmark 

ikke var tilmeldt VM 2024 for herrer og U19 kvinder. Deadline var dagen efter den 31. december. 

Sekretariatet var blevet kontaktet for 3 måneder siden om dette, men ikke taget hånd om dette. 

Danmark er nu tilmeldt de to VM i 2024. 

16) Lukket dagsorden 


